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PROTOKÓŁ 

obrad VI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 28 lutego 2019 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1000 

Zakończenie obrad o godz. 1155 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 15 

Radni nieobecni  - 0   

 

Ad. 1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Michał Boczulak otworzył obrady VI zwyczajnej 

sesji, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał wszystkich 

radnych, Burmistrza Miłakowa, sołtysów, kierowników jednostek organizacyjnych oraz 

mieszkańców.   

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zasad sprzedaży lokali i budynków mieszkalnych, będących w zasobie Gminy Miłakowo 

oraz udzielenia bonifikat od ceny sprzedaży na rzecz najemców lokali i budynków 

mieszkalnych; 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ew. 65/1 

w obrębie Stare Bolity, gmina Miłakowo; 

c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

dla Gminy Miłakowo na 2019 r. oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
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w Gminie Miłakowo na 2019 r.; 

d) zmiany Uchwały Nr I/ 4 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r.  

w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie; 

e) zmiany Uchwały Nr I/ 5 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r.  

w sprawie powołania składu osobowego oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu, 

Finansów, Inwestycji i Remontów Rady Miejskiej w Miłakowie; 

f) zmiany Uchwały Nr I/ 6 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r.  

w sprawie powołania składu osobowego oraz Przewodniczącego Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Miłakowie; 

g) zmiany Uchwały Nr I/ 7 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r.  

w sprawie powołania składu osobowego oraz Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miłakowie 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

i) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

5. Interpelacje radnych; 

6. Zapytania, wolne wnioski; 

7. Zamknięcie obrad.     

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 3 Informacja z pracy między sesjami 31.01.2019 – 28.02.2019; 

Burmistrz Miłakowa przedstawił informację z pracy między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 3 do protokołu 

Radna Aneta Machnyk zapytała czy w trakcie spotkania z Dyrektorem KOWR-u, Panem 

Grzegorzem Kierozalskim był poruszany temat ich współpracy z samorządem przy realizacji 

inwestycji na Osiedlu Kolorowym w Miłakowie. 

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba zapytał czy podejmowane rozmowy 

o współpracy z doktorem Kwiasowskim nie powiodły się, że obecnie mowa jest o doktorze 

Sidorskim.  

Radny Henryk Zalewa zapytał czy w sprawie naprawy drogi wojewódzkiej w kierunku 

Morąga nie można byłoby podjąć jakiejś inicjatywy do odpowiednich władz, aby przymusić 

ich do działań. Uważa, że droga do Morąga jest jedną z najgorszych dróg w naszym rejonie. 
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Burmistrz Miłakowa – odnośnie inwestycji na Osiedlu Kolorowym odpowiedział, że  

z jednej strony czas jaki gmina musiała czekać na środki, a z drugiej strony pewne 

uwarunkowania spowodowały, że podjęto decyzję o innym sposobie wykonania inwestycji.  

W rozmowie z dyrektorem Kierozalskim został poruszony temat inwestycji na Osiedlu 

Kolorowym, ale z rozmów tych wynikało, że pozyskanie środków z KOWR-u byłoby zbyt 

czasochłonne i mało pewne.  

Odnośnie współpracy z doktorem Kwiasowskim dodał, że Państwo Kwiasowscy naciskali, 

aby Gmina Miłakowo otworzyła Gminny Ośrodek Zdrowia. Niestety gmina nie jest 

przygotowana, aby otwierać kolejne instytucje i je prowadzić, ponieważ za tym idą duże 

nakłady finansowe. Skoro drugi lekarz podjął decyzję o współpracy to należy z tego skorzystać.     

Zastępca Burmistrza – doktora Sidorskiego obowiązuje trzymiesięczna procedura 

wypowiedzenia stosunku pracy z poprzedniego zakładu pracy. Ponadto sytuacja się 

skomplikowała, gdyż doktor złamał rękę, co wydłuży termin przejścia do Ośrodka Zdrowia w 

Miłakowie. 

Burmistrz Miłakowa odnośnie stanu dróg odpowiedział, że ze strony urzędu są wysyłane 

monity, pisma zarówno do Zarządu Dróg Wojewódzkich, jak i do Zarządu Dróg Powiatowych. 

W pismach opisywane są obecne stany nawierzchni dróg.  

Jak na razie pisma nie przynoszą żadnego efektu, ale zwrócił się z prośbą do radnych, aby ze 

swojej strony podjęli inicjatywę np. podejmując uchwałę. 

Więcej pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zasad sprzedaży lokali i budynków mieszkalnych, będących w zasobie Gminy 

Miłakowo oraz udzielenia bonifikat od ceny sprzedaży na rzecz najemców lokali  

i budynków mieszkalnych; 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił 

powyższy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały.  

Ponadto na wspólnym posiedzeniu komisji stałych, komisje wypracowany wielkości bonifikat 

tj.: 

• wysokość 99 % dla lokali mieszkalnych i budynków mieszkalnych – jeżeli płatność 

dokonywana jest jednorazowo; 

• wysokość 60 % dla lokali mieszkalnych i budynków mieszkalnych – jeżeli płatność 

dokonywana jest w ratach. 
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Przewodniczący Rady dodał, że w poprzedniej uchwale z 2016 r. bonifikata 50% dotyczyła 

budynków i lokali mieszkalnych, które zostały wybudowane poczynając od 1970 r.,  

a bonifikata 90% dotyczyła lokali i budynków mieszkalnych wybudowanych do roku 1969 

włącznie. 

Radny Andrzej Nagraba dodał, że na komisjach została przyjęta bonifikata  

w wysokości 99% pod warunkiem spłaty zadłużeń. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zasad sprzedaży lokali i budynków 

mieszkalnych, będących w zasobie Gminy Miłakowo oraz udzielenia bonifikat od ceny 

sprzedaży na rzecz najemców lokali i budynków mieszkalnych została przyjęta. 

Uchwała Nr VI/ 32 /2019 

wg załącznika Nr 5 do protokołu. 

 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działki o 

nr ew. 65/1 w obrębie Stare Bolity, gmina Miłakowo; 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówił  

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do uchwały.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla działki o nr ew. 65/1 w obrębie Stare Bolity, gmina 

Miłakowo została podjęta. 

Uchwała Nr VI/ 33 /2019 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 
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c) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Miłakowo na 2019 r. oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Miłakowo na 2019 r.; 

Przewodnicząca GKRPA, Pani Anna Łapczyk – w imieniu Burmistrza Miłakowa – 

omówiła  projekt uchwały zgodnie z załącznikiem do uchwały.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Miłakowo na 2019 r. oraz 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Miłakowo na 2019 r. została 

podjęta. 

Uchwała Nr VI/ 34 /2019 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

 

d) zmiany Uchwały Nr I/ 4 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 

2018 r. w sprawie powołania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Miłakowie; 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła  

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem do uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji stałych 

zgłoszono kandydaturę radnej Justyny Gołębiewskiej – Farys, ponieważ zgodnie ze Statutem 

Gminy Miłakowo skład komisji rewizyjnej musi składać się z 5 radnych.  

Nikt nie zgłosił więcej propozycji.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymało się” 1 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr I/ 4 /2018 

Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania składu 

osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Miłakowie została podjęta. 
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Uchwała Nr VI/ 35 /2019  

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 

e) zmiany Uchwały Nr I/ 5 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 

2018 r. w sprawie powołania składu osobowego oraz Przewodniczącego Komisji 

Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów Rady Miejskiej w Miłakowie; 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło – w imieniu Burmistrza Miłakowa – omówiła  

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem do uchwały.  

Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji na 

przewodniczącą komisji została zgłoszona kandydatura radnej Hanny Walczyk, która jest jej 

członkiem. 

Nikt nie zgłosił więcej kandydatur. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 3 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr I/ 5 /2018 Rady 

Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania składu osobowego 

oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów Rady Miejskiej  

w Miłakowie została podjęta. 

Uchwała Nr VI/ 36 /2019 

wg załącznika Nr 13 do protokołu  

 

f) zmiany Uchwały Nr I/ 6 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 

2018 r. w sprawie powołania składu osobowego oraz Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Miłakowie; 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

Przewodniczący Rady poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji nie zgłoszono 

żadnej kandydatury, w związku z powyższym skład komisji ulegnie zmniejszeniu. Ponadto 

przed rozpoczęciem obrad radny Józef Pełka z dniem 1 marca br. złożył również rezygnację  

z członkostwa w komisji oświaty. Zwrócił się do mecenasa o opinię prawną. 
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Mecenas poinformował, że rezygnację radnego Józefa Pełki rada może przyjąć na 

dzisiejszej sesji, tylko należy zaznaczyć, że rezygnacja zostanie przyjęta z dniem 1 marca br. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek radnego Józefa Pełki. 

W wyniku głosowania radni stosunkiem 13-za, 0-przeciw, 2-wstrzymujące, przyjęli rezygnację 

radnego Józefa Pełki z członkostwa w Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

Nikt z  pozostałych radnych nie zgłosił się do pracy w komisji oświaty. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 2 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr I/ 6 /2018 

Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania składu 

osobowego oraz Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Miłakowie została podjęta. 

Uchwała Nr VI/ 37 /2019 

wg załącznika Nr 15 do protokołu  

 

g) zmiany Uchwały Nr I/ 7 /2018 Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 

2018 r. w sprawie powołania składu osobowego oraz Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Miłakowie; 

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

 

Nikt z radnych nie zgłosił się do pracy w powyższej komisji.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 1 radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr I/ 7 /2018 

Rady Miejskiej w Miłakowie z dnia 21 listopada 2018 r. w sprawie powołania składu 

osobowego oraz Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej  

w Miłakowie została podjęta. 
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Uchwała Nr VI/ 38 /2019 

wg załącznika Nr 17 do protokołu  

Przewodniczący Rady ogłosił 5 min. przerwy. 

 

h) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata  

2019-2034; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034 została podjęta. 

Uchwała Nr VI/ 39 /2019 

wg załącznika Nr 19 do protokołu  

 

i) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

Skarbnik Gminy, Pani Anna Maśnik – w imieniu Burmistrza Miłakowa - omówiła 

szczegółowo projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem dołączonym do projektu.  

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, po czym poddał go pod głosowanie.  

„Za” podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radnych. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy 

Miłakowo na 2019 r. została podjęta. 

Uchwała Nr VI/ 40 /2019 

wg załącznika Nr 21 do protokołu  

 

Ad. 5 Interpelacje radnych; 

Nie złożono żadnych interpelacji. 
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Ad. 6 Zapytania, wolne wnioski;  

Radna Hanna Walczyk złożyła wniosek o wykonanie odwodnienia placu zabaw  

w miejscowości Roje oraz sprawdzenie i naprawę urządzeń zlokalizowanych na ww. placu, 

ponieważ stan techniczny uniemożliwia ich prawidłowe wykorzystanie, a stan podłoża zagraża 

bezpieczeństwu bawiących się dzieci.   

Przewodniczący Rady Mieszkańców Miłakowa, Pan Zbigniew Atrachimowicz zwrócił 

się z prośbą o zamontowanie nowej tablicy ogłoszeniowej na ul. Daszyńskiego, która podczas 

remontu ulicy została zdemontowana. W chwili obecnej brak tablicy powoduje oklejanie drzew.  

Zgłosił wniosek, aby na schodach prowadzących do parku na plac zabaw zamontować 

barierkę dla osób niepełnosprawnych, ponieważ osoby mające trudności ruchowe nie mają 

możliwości samodzielnego zejścia.  

Zwrócił się również z prośbą, aby przy wjeździe do parku, na skarpie wykonać zjazd dla 

osób poruszających się na wózkach inwalidzkich. Kilkukrotnie osoby niepełnosprawne 

zwracały się z prośbą o umożliwienie im korzystania z obiektu. 

Kolejna sprawa dotyczyła wykonania oświetlenia traktu pieszo-jezdnego w kierunku 

„dzikiej plaży” w Miłakowie, jak również wysypanie destruktem drogi w kierunku Książnika.  

Radny Józef Pełka poinformował, że na posiedzeniu komisji stałych wystąpił z wnioskiem, 

aby napisać w imieniu Rady Miejskiej pismo do Pana Marka Brzezina, Marszałka 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego odnośnie stanów dróg powiatowych i wojewódzkich 

na terenie gminy Miłakowo.  

Radny Henryk Kuszpit zapytał jak wygląda realizacja budowy ścieżki ekologicznej nad 

jeziorem Mildzie.  

Zapytał czy w tym roku rozpocznie się budowa wodociągu w miejscowości Warkałki i Nowe 

Mieczysławy, jak również zapytał kiedy zaczną się naprawy dróg gminnych.  

Radna Ewa Stec - na osiedlu pojawiły się pisma dotyczące praw i obowiązków lokatorów. 

Pisma te są nie podpisane i nie wiadomo kto będzie je egzekwował. 

W imieniu mieszkańców Osiedla Kolorowego zapytała kiedy zostanie rozpoczęta inwestycja 

rewitalizacji osiedla.  

Na koniec podziękowała za naprawę drogi gminnej od Ośrodka Zdrowia do osiedla nowych 

domków jednorodzinnych.  

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Komunalnej Spółka z o. o. w Miłakowie zarządzająca wspólnotami na tablicach 

informacyjnych w blokach wspólnot rozwiesiła propozycje regulaminu porządkowego w danej 

wspólnocie. Zarządy wspólnot zostały poinformowane, że takie propozycje będą wywieszone 
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i do czasu marcowych spotkań, zarządy miały zapoznać się z treścią projektu, aby móc 

przedstawić ewentualne uwagi czy nanieść poprawki. Na osiedlu w żadnej wspólnocie nie ma 

ustalonego regulaminu porządku.   

Ponadto pracownik miał poinformować wszystkich przedstawicieli zarządów wspólnot  

o powyższym projekcie. 

Przewodniczący Rady uważa, że w projekcie zabrakło klauzuli do kogo należy kierować 

propozycje i uwagi.  

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – pismo zostanie uzupełnione o powyższą 

klauzulę. 

Odnośnie inwestycji na Osiedlu Kolorowym odpowiedział, że nie został jeszcze ogłoszony 

przetarg, aby wyłonić wykonawcę. Prawdopodobnie w marcu zostanie on ogłoszony,  

a Spółka przystąpi do wymiany rur wodociągowych.  

W sprawie ścieżki ekologicznej nad jeziorem Mildzie odpowiedział, że nie ma zagrożonego 

terminu. Powstająca ścieżka nie jest bulwarem spacerowym, a jedynie ścieżką edukacyjną  

w obszarze chronionego krajobrazu. Nawierzchnia na niej będzie mineralna, czyli tam gdzie 

nie będzie mola z kompozytu podłoże będzie utwardzone kamieniem. Ścieżka ta to deptak na 

nawierzchni naturalnej, bo warunki ochrony środowiska nie pozwalają na nic innego.  

Odnośnie wykonania oświetlenia na ul. Kaszubskiej odpowiedział, że jeżeli radni taki wniosek 

w budżecie przyjmą, to wówczas gmina będzie go zrealizować.  

W sprawie naprawy dróg gminnych dodał, że we wtorek zostało rozstrzygnięte zapytanie 

ofertowe na dostawę tłucznia, a od wczoraj jest on rozwożony po sołectwach.    

Burmistrz Miłakowa - odnośnie drogi powiatowej do Stolna dodał, że Zarząd Dróg 

Powiatowych obiecał wywiezienie destruktu na drogę z chwilą poprawienia się warunków 

atmosferycznych.   

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński odnośnie tablicy ogłoszeniowej na ul. 

Daszyńskiego odpowiedział, że należy zagospodarować w budżecie gminy środki na jej zakup.  

Sekretarz Gminy, Pani Justyna Zabiełło dodała, że przy zagospodarowaniu miejsca przy 

przystanku na ul. Daszyńskiego będzie możliwość ustawienia tablicy ogłoszeniowej.  

 Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński – odnośnie wniosku Pana Zbigniewa 

Atrachimowicza zaproponował spotkanie w terenie, natomiast naprawa drogi w kierunku 

Książnika wymagałaby dużego nakładu finansowego.  

Temat dotyczący placu zabaw w Rojach jest skomplikowany, ponieważ były tam cztery 

źródełka, które wybijały. W momencie wykonywania placu z wniosku unijnego zostały 

wykonane odwodnienia, które zostały doprowadzone do stawu. Na chwilę obecną nie wiadomo 
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czy powstało nowe źródło czy też nastąpiło uszkodzenie odwodnienia.   

Po drugie plac przez dłuższy okres nie był koszony, co również przyczyniało się do zniszczenia 

urządzeń. W zeszłym roku zostały zdemontowane dwie zabawki, ponieważ nie nadawały się 

do zabawy, a duży zestaw zabawowy nie udało się przestawić na suchy teren, ponieważ 

postawiony jest na betonowych fundamentach. Najprawdopodobniej sołectwo musi pomyśleć 

o zakupie nowych zabawek na plac zabaw. 

Sołtys Sołectwa Warny, Pani Teresa Głowacka zwróciła się z prośbą o pomoc gminy  

w rozwożeniu tłucznia na drogi w Warnach, ponieważ nikt w sołectwie nie posiada 

odpowiedniego sprzętu. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński - do sołectwa Warny zostanie oddelegowany 

ciągnik ze Spółki, który pomoże w rozwiezieniu tłucznia. 

Radny Zbigniew Opoka zapytał czy z dniem 1 marca br. zostanie powołany nowy prezes 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o. w Miłakowie. 

Burmistrz Miłakowa - w dniu dzisiejszym o godz. 14.00 Rada Nadzorcza Spółki zatwierdzi 

nowego prezesa  Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej Sp. z o. o.  

Atrachimowicz Z. zapytał czyją własnością jest wieża ciśnień w Miłakowie. 

Kierownik RGT, Pan Mariusz Smoliński odpowiedział, że wieża ciśnień jest własnością 

prywatną. 

Burmistrz Miłakowa – odnośnie budowy wodociągów w Warkałkach odpowiedział, że na 

przyszłej sesji w tej sprawie zostanie zrobione przesunięcie w budżecie. Poprosił o miesiąc 

czasu, ponieważ istnieje jeszcze szansa na pozyskanie dotacji. Zagwarantował, że w tym roku 

inwestycja zostanie rozpoczęta na tyle, na ile wystarczy środków w budżecie. W najgorszym 

wypadku inwestycja ta będzie wykonywana wyłącznie ze środków gminnych.  

Burmistrz Miłakowa poruszył również temat drogi powiatowej Boguchwały – Ponary – 

Roje, która w związku z wywozem kruszywa ze żwirowni jest niszczona. Jako Burmistrz został 

powiadomiony o porozumieniu, które miało miejsce 13 lutego br., ale nie został ani zaproszony 

ani poinformowany, że po Gminie Miłakowo będą poruszały się ciężarówki wiozące tak duże 

składy. Telefonicznie dowiedział się od Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych, że na ww. drogę 

sukcesywnie w tym roku zostanie wykonana jedna nalewka na długości 1,65 km (Boguchwały 

– Ponary), a w kolejnych latach zostaną wykonane dalsze naprawy łącznie  

z krawężnikami i chodnikami na wsiach.  

Wiceprzewodniczący Rady, Pan Andrzej Nagraba - nie rozumie postępowania powiatu, 

ponieważ kopalnia znajduje się na terenie gminy Morąg, a cały transport kruszywa porusza się  

po drogach powiatowych na terenie gminy Miłakowo. Obiecane jest naprawienie około 1,5 km 
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drogi, a zostanie zniszczone 10 km - nie widzi w tym sensu. Uważa, że powinno się 

zorganizować strajk i zablokować wywozy kruszywa. 

Radna Aneta Machnyk – najgorsze jest to, że sprawa dotyczy dróg gminy Miłakowo,  

a nikt nawet nie informuje gminy Miłakowo o takowym porozumieniu.   

Burmistrz Miłakowa zaproponował, aby na przyszłe obrady Rady Miejskiej zaprosić 

Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych oraz Starostę Powiatu Ostródzkiego. 

Przewodniczący Rady uważa, że należy jak najszybciej zwołać w powyższej sprawie sesję 

nadzwyczajną Rady Miejskiej w Miłakowie. Dodatkowo należałoby jeszcze zaprosić 

przedstawicieli przewoźników oraz przedstawicieli kopalni. 

 

Na zakończenie współpracy Burmistrz Miłakowa oraz Przewodniczący Rady Miejskiej 

podziękowali mecenasowi Ryszardowi Bielańskiemu za długoletnią obsługę prawną  

w Urzędzie Miejskim w Miłakowie. 

 

Ad. 7 Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad VI sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

     Protokołował:       Przewodniczył: 

 

insp. ds. Obsługi Rady     Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Agnieszka Korkuć       (-) Michał Boczulak 

 

 

 

 


